



FEMA

# REGISTER FOR DISASTER ASSISTANCE

Call: 1-800-621-3362 (711 or Video Relay Service)

For TTY: 1-800-462-7585

Multilingual Operators Available

## Please have the following available:

- Your address with zip code
- Condition of your damaged home
- Insurance information, if available
- Social Security number
- Phone number where you can be contacted
- Address where you can get mail or email address to receive electronic notifications
- Bank account and routing number if grant funding is to be direct deposited

**Citizenship and Eligibility:** When a family has varying citizenship status, help may be available if at least one household member is a U.S. citizen, non-citizen national or a Qualified Alien. This applies to all members of the household, including minor children. You will need to provide the social security number of the U.S. citizen household member and, if the individual is a minor child, sign a declaration that your child meets the citizenship requirements, if applying for assistance on their behalf.

**Note:** FEMA collects only information necessary to qualify one member of the pre-disaster household. **FEMA does not collect citizenship/immigration status information regarding other household members, including the parent or guardian who applies on behalf of a qualifying child.**

Online registration  
also available



DisasterAssistance.gov  
ACCESS TO DISASTER HELP AND RESOURCES

*Disaster assistance is available without regard to race, color, religion, national origin, sex, age, disability, English proficiency or economic status.*



FEMA

## سجل للحصول على مساعدات الكوارث

اتصل على: 1-800-621-3362 (711 أو خدمة ترحيل الفيديو)  
لخدمة الاتصال النصي (TTY) اتصل على: 1-800-462-7585

موظفو المقسم يجيدون التحدث بعدة لغات

### يرجى التأكد من توفر ما يلي:

- عنوانك مع الرمز البريدي
- حالة منزلك المتضرر
- معلومات التأمين، إن وجدت
- رقم الضمان الاجتماعي
- رقم هاتف يمكن من خلاله الاتصال بك
- العنوان الذي يمكنك عليه استلام الرسائل أو عنوان البريد الإلكتروني لتلقي الإخطارات الإلكترونية
- رقم الحساب المصرفي ورقم التوجيه (Routing number) في حال كان تمويل المنحة سيودع في حسابك مباشرة

**الجنسية والأهلية:** عندما تكون حالة الجنسية لدى الأسرة متفاوتة، فإن المساعدة تكون متاحة إذا كان أحد أفراد الأسرة على الأقل مواطنًا أمريكيًا أو مواطن غير مجنس من خلال الحيازة الإقليمية الأمريكية أو أجنبي مؤهل. وهذا ينطبق على جميع أفراد الأسرة، بما في ذلك الأطفال القصر. ستحتاج إلى تقديم رقم الضمان الاجتماعي لفرد الأسرة الذي يحمل جنسية الولايات المتحدة، وإذا كان هذا الفرد طفلاً قاصراً وكنت تتقدم بطلب للحصول على المساعدة نيابةً عنه، فعليك التوقيع على إقرار يفيد بأن طفلك يفي بمتطلبات الجنسية.

**ملاحظة:** تقوم الوكالة الفيدرالية لإدارة الطوارئ (FEMA) فقط بجمع المعلومات الضرورية لتأهيل فرد واحد ممن هم أفراد الأسرة قبل وقوع الكارثة. **FEMA** لا تقوم بجمع معلومات عن حالة الجنسية / الهجرة فيما يتعلق بأفراد الأسرة الآخرين، بما في ذلك الوالد أو الوصي الذي يتقدم بطلب نيابة عن طفل مؤهل.

**DisasterAssistance.gov**  
ACCESS TO DISASTER HELP AND RESOURCES



التسجيل عبر الانترنت

أيضًا متوفر

المساعدة في حالات الكوارث متاحة بغض النظر عن العرق أو اللون أو الدين أو الأصل القومي أو الجنس أو العمر أو الإعاقة أو إتقان اللغة الإنجليزية أو الوضع الاقتصادي.